
Pårørendemødet mandag den 26. februar 2024, kl. 16.00 på Aktivitetscentret ved Banesvinget i Auning: 
 
Deltager: Asger Laustsen (formand), Lonni Drachmann (næstformand), Mads Sloth Jørgensen 

(medarbejder rep), Peter Hjulmand Nielsen, Morten Iversen (aftaleholder) 
 
Afbud: Afbud: Claus Larsen og Per Skovbjerg 
 
 
Referent: Morten Iversen 
 
1. Velkomst og præsentation 

Asger byder velkommen og fortæller lidt om rådets historik og fokuspunkter de sidste år. 
Herefter præsentationsrunde. 

 
2. Nyt fra formand 

Emnet forråelse var på som dialog punkt til sidste møde. 
Formand og næstformand var med til ansættelsessamtaler til ny aftaleholder. Det var gode 
samtaler. 
14/12-23 var formand og næstformand med til møde med velfærdsdirektør og socialchef. Et af 
emnerne var at området er under administration. Pårørenderådet har udtrykt frustration over at 
området er under administration. Rådet er af den holdning af det bør ophæves. 
Personalesituationen var også emne. Rådet oplever at personalerne er glade for at være i Auning 
og der er lav fravær. 
Rådet arbejder på at der kan komme til at være en nattevagt i Auning og Allingåbro til deling.  
Der var julehygge i Auning i december. Det var en god dag. 
Der har været ekstraordinært afdelingsmøde i Auning 21/12. Formand oplever at 
boligadministrationen for sent tog kontakt om mødet (14 dage før afholdelse), hvorfor indkaldelse 
blev hastet igennem under formands ferie. Der arbejdes på at 3 pladser skal være §107. Et 
opmærksomhedspunkt at af der kun visiteres til §107 pladser med borgere der er i målgruppen.  
Lonni oplyser, at de har haft en god ”Vennefest” i Ørsted. 
Peter pointerer, at området altid har været underfinansieret, og derved ikke kan overholde budget. 
Formand har brugt tid på at tage mod og starte samarbejdet med ny aftaleholder. 
Der er udarbejdet høringssvar vedrørende tilsynsbesøg i Allingåbro. Det er sendt til administrativt 
personale. Der er sket en fejl. Formand gensender det til aftaleholder. 
Der er Kandisfest d. 1/3-24.   
 

 
3. Nyt fra ledelsen 

Afdelingsleder Skovvang/AC Ørsted har sagt op. Der er proces i gang med af finde ny afdelingsleder 
pr. ¼-24. 
Ny aftaleholder bruger tid på at lære organisationen at kende og få afdækket om der er behov for 
ændringer og/eller tilpasninger i organiseringen. 
Har fokus på at få overblik over økonomien i området. Hvordan bruges ressourcerne og kan de 
bruges mere hensigtsmæssigt. 
Fokus på at fastholde den positive udvikling der har været de sidste år i området og styrke 
samarbejde på tværs.  
Der er ved at blive lavet en analyse i samarbejde med BDO. 

 
4. Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

Bostøtten fortæller at de har det godt og har fælles aktiviteter sammen. 



Stadionparken/Broagervej. Der er kommet mere fokus på faglighed, måden der samarbejdes med 
borgerne og hvilken ydelse vi tilbyder. Der er fælles pårørendedag. 
Klub frihed er der kommet to frivillige der gerne vil deltage en gang i mellem. Der har været en 
juleafslutning. 
Banesvinget der er sket meget i den sidste tid. 
Generelt går det godt og der er kommet meget mere fokus på det faglige og hvem målgruppen og 
borgerne er. 
Der er kommet et internt vikar korps som giver en genkendelighed og tryghed for alle. 
Der er lavet en udviklingsplan på baggrund af tilsynsbesøg. 

 
5. Status på personalesituationen 

Der arbejdes på at få et overblik over situationen. 
 

6. Opfølgning på budget 2023 
Der er ikke kommet melding centralt fra endnu. 

 
7. Drøftelse af ”Forslag til langsigtet strategi på Socialområdet, jf. vedhæftede materiale og rådets 

høringssvar, jf. vedhæftede materiale 
Det er en fin strategi der er udarbejdet. Der kan fra rådets side være en bekymring om der er 
økonomi til at følge den til dørs.  
Der har og er indledende drøftelser om strategien og de dialoger skal fortsætter i løbet af 2024. Et 
ønske er mere fokus på pårørendesamarbejde i strategien. Der har været udtrykt ønske om en 
pårørendekonsulent.  
Råderumspakkerne er også et emne der kommer til at fylde til møderne i forhold til eventuelle 
høringssvar. 

 
8. Status på indflytning af borgere efter § 107 i Auning 

Der forventes snarest klarhed over hvornår den første §107 plads er godkendt og klar til indflytning. 
 

9. Drøftelse af kommende møder i rådet og informationsmøde for alle pårørende i området 
Rådet ønsker at der er mere tid på informationsmødet til at afdelingslederne kan fortælle noget om 
de enkelte steder og hvad de enkelte steder arbejder med. 
Der er dialog om emne til informationsmødet. 
Et forslag er at aftaleholder fortæller om hele området og egen rolle og afdelingsledernes rolle og 
opgaver. Herefter går man sammen med de enkelte afdelingers pårørende og snakker samarbejde 
konkret. Eventuelt start med et oplæg. 
 
Dato for informationsmøde: 28/5-24 kl. 18.30-21 
 
Nyt møde 10/4-24 kl 16-18. 

 
10. Information til pårørende/nyhedsbreve 

 
 


